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Protokół nr 18/12 

z XVIII Sesji Rady Gminy Raszyn 

z dnia 26 stycznia 2012 roku 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady Gminy Raszyn Pani Celina Szarek o godz. 14.10 otworzyła obrady. 

 

2. Wręczenie przez Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej zaświadczeń             

o wyborze na radnego Gminy Raszyn. 

Pan Paweł Stankiewicz wręczył zaświadczenia o wyborze na radnych Gminy Raszyn Pani    

Marii Makarskiej i Panu Ireneuszowi Koprowi, którzy zostali wybrani w wyborach 

uzupełniających w dniu 15 stycznia 2012 r. 

 

3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

Przewodnicząca Rady Pani C. Szarek odczytała rotę ślubowania „Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie 

i uczciwie mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”, po której radni 

wypowiedzieli słowa „Ślubuję, Tak mi dopomóż Bóg”.  

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Pani C. Szarek zapytała o wnioski do porządku obrad. 

Pan D. Marcinkowski – Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego 

zawnioskował o: 

1) zdjęcie z porządku obrad pkt 11 (Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo 

własności nieruchomości), 

2) wprowadzenie w pkt 11 projektu uchwały w sprawie wydawania gazety 

samorządowej oraz innych publikacji i wydawnictw finansowanych przez Gminę 

Raszyn. 

Przystąpiono do głosowania wniosków: 

Ad. 1) został przyjęty głosami – 12 za, 1 osoba wstrzymała się; 

Ad. 2) został przyjęty głosami – 10 za, 1 przeciw, 2 osoby wstrzymały się. 

 

Porządek obrad wraz ze zmianami został przyjęty jednogłośnie – 13 za. 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Wręczenie przez Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej zaświadczeń            

o wyborze na radnego Gminy Raszyn. 

3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XV,  XVI oraz XVII Sesji Rady Gminy Raszyn. 

6. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

7. Interpelacje i zapytania radnych.  

8. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi Podolszyn 

Nowy w Gminie Raszyn – rejon ul. Olszynowej. 

9. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XLIX/818/10 rady Gminy Raszyn z dnia 

15 lipca 2010 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, dla części terenów położonych we wsi Rybie         

w Gminie Raszyn – obszar I, w rejonie ul. Jarząbka i ul. Przygodowej i odstąpienia od 
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sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla tego 

obszaru. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Raszyn 

nieruchomości, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 42/10 o powierzchni 264m²    

w obrębie Dawidy Bankowe, położonej przy ul. Szlacheckiej. 

11. Uchwała w sprawie wydawania gazety samorządowej oraz innych publikacji                

i wydawnictw finansowanych przez Gminę Raszyn. 

12. Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z Boiska Wielofunkcyjnego   

w Raszynie. 

13. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Pruszkowskiemu. 

14. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Pruszkowskiemu. 

15. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pruszkowskiemu. 

16. Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendanta Stołecznego 

Policji. 

17. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Raszyn na rok 2012. 

18. Uchwała w sprawie przekazania skargi. 

19. Uchwała w sprawie sprostowania oczywistej omyłki w uchwale Rady Gminy Raszyn. 

20. Uchwała w sprawie sprostowania omyłki w uchwale Rady Gminy Raszyn. 

21. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Raszyn na rok 2012. 

22. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn. 

23. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/81/11 Rady Gminy Raszyn z dnia         

19 maja 2011 r. oraz Uchwały Nr II/4/10 Rady Gminy Raszyn z dnia  14 grudnia      

2010 r. w sprawie utworzenia komisji stałych Rady Gminy Raszyn, ustalenia liczby 

ich członków i składu osobowego. 

24. Sprawy różne. 

25. Komunikaty Przewodniczącej Rady Gminy. 

26. Zamknięcie obrad. 

 

5. Przyjęcie protokołu z XV,  XVI oraz XVII Sesji Rady Gminy Raszyn. 

Protokoły z XV, XVI oraz XVII Sesji Rady Gminy zostały przyjęte głosami –12 za, 1 osoba 

wstrzymała się. 

 

6. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że: 

- bez opóźnień trwa budowa Ośrodka Zdrowia, w roku ubiegłym został zamknięty stan 

surowy budynku, 

- został ogłoszony przetarg na utrzymanie dróg gminnych, 

- odbyły się: koncert karnawałowy w Falentach w wykonaniu orkiestry Warsaw Camerata, 

koncert zespołu „Niepotrzebni mogą odejść” (w ramach WOŚP), koncert „Szemrane 

Kawałki”, Jasełka oraz różnego rodzaju teatrzyki dla dzieci. 

- GOK nawiązał współprace z CH Janki, w ramach której raz w miesiącu będą odbywały się 

zajęcia taneczne dla dzieci, 

- w ramach „Zima w GOK’ dzieci mogły zobaczyć Urząd Gminy, 

- 15 stycznia 2012 r. odbyły się wybory uzupełniające w Gminie Raszyn, 

- trwają ferie zimowe i w ramach tych ferii odbywają się różnego rodzaju imprezy, kolonie            

i półkolonie. 

Pani M. Lechańska poinformowała, że Urząd Gminy Raszyn zorganizował ferie zimowe dla 

dzieci i młodzieży z terenu Gminy. Wizytatorzy Mazowieckiego Kuratorium Oświaty 

kontrolowali raszyńskie placówki (SP w Sękocinie). Nie było żadnych zaleceń. 
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Następnie odniosła się do sprawy wypłacania zasiłków celowych i losowych w związku          

z deszczem nawalnym, który miał miejsce 31 lipca 2011 r. na terenie Gminy Raszyn. 

Poinformowała, że zgodnie z rozporządzeniem Rady Ministrów z 26 lipca 2011 r. w sprawie 

szczegółowych warunków realizacji programu pomocy dla rodzin rolniczych, w których 

gospodarstwach rolnych lub działach specjalnych produkcji rolnej powstały szkody 

spowodowane wystąpieniem w 2011 r. huraganu, deszczu nawalnego lub przymrozków 

wiosennych udzielono pomocy wpłacając zasiłek celowy 35 rodzinom (z budżetu państwa). 

Na chwilę obecną Referat Oświaty ustalił, że istnieje konieczność wypłacenia 12 zasiłków 

losowych na cele edukacyjne dzieciom i uczniom, których rodziny otrzymały zasiłki celowe. 

Planowana wypłata nastąpi 29 lutego 2012 r. z budżetu gminy, po uprzednim skontaktowaniu 

się z rodzinami. Nadmieniła, że Wójt wystąpi do Ministerstwa Edukacji Narodowej                  

o refundację. 

Oprócz tego poinformowała, że wpłynęła skarga od siedmiu rodzin na działalność 

Kierownika GOPS. Są to rodziny , które na chwilę obecną nie otrzymały żadnych zasiłków. 

Sprawa ta jest bardzo szczegółowo badana przez audytora Urzędu Gminy Raszyn, który         

w pierwszym tygodniu lutego przekaże Wójtowi sprawozdanie z audytu, po którym zostaną 

podjęte odpowiednie kroki. 

Ponadto przedstawiła sprawozdanie z realizacji programów zdrowotnych za rok 2011. 

Wójt A. Zaręba poinformował Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli, że 

przedsięwzięcia, które będą realizowane w ramach Funduszy Sołeckich zostały przypisane 

konkretnym Referatom i do nich należy się zgłaszać. 

Przewodnicząca Rady nadmieniła, że:  

- wraz z Panią Wiceprzewodniczącą Rady uczestniczyły w spotkaniu noworoczno-

opłatkowym u Metropolity Warszawskiego kard. K. Nycza, który udzielił błogosławieństwa 

dla całego samorządu Gminy Raszyn, 

- odbył się bal karnawałowo-rekonstruktorski w Falentach, 

- w Pruszkowie odbyło się przekazanie samochodu dla Policji raszyńskiej. 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan M. Słoma zapytał jakim etapie jest sprawa budowy sygnalizacji świetlnej na 

skrzyżowaniu Al. Krakowskiej, 6-go sierpnia i Sękocińskiej? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że zakres prac, który został przedstawiony przez GDDKiA jest 

bardzo duży, tzn. realizując tą inwestycję Gmina powinna przebudować obydwa 

skrzyżowania w dużym zakresie, zrobić odpowiednie badania, zrobić analizę i wykonać 

odpowiednie lewoskręty, system włączania się do ruchu oraz zsynchronizować to ze 

skrzyżowaniem przy ul. Słonecznej. Zakres ten wymagałby nakładów ok. 2 mln zł. 

Pan M. Słoma zapytał jak wygląda sprawa koncepcji budowy nowego przedszkola                     

w Sękocinie Starym? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że koncepcja ta jest w trakcie realizacji. 

 Pan M. Słoma zapytał na jakim etapie jest projekt kanalizacji w Sękocinie Starym, czy będzie 

to realizowane w tym roku? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że jeśli chodzi o sferę projektową będzie ona realizowana                         

w tym roku. 

Pan M. Słoma zapytał o odwodnienie Sękocina Starego, a w szczególności ul. Sadowej? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że będzie ona realizowana.  

Pan K. Wieczorek zapytał jak wygląda sytuacja z zakupem autobusu szkolnego - gimbus? 

Wicewójt M. Lechańska poinformowała, że Referat Oświaty przygotowuje dokumenty dla 

Referatu Zamówień Publicznych celem ogłoszenia przetargu. To może potrwać jeszcze 

tydzień. 
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Wójt A. Zaręba nadmienił, że specyfikacja przetargowa jest dość złożona, ponieważ należy 

określić wszystkie parametry pojazdu, który spełniałby parametry gimbusa do przewozu 

dzieci. Istnieje możliwość pozyskania tego pojazdu w marcu br. 

Pani M. Makarska powiedziała „w swoim pierwszym wystąpieniu jako radna chciałabym 

przede wszystkim zapewnić Panią Przewodniczącą oraz wszystkich członków Rady, a także 

Pana Wójta, Panią Wicewójt, że jako Radna będę pracowała w tej Radzie z pełną 

sumiennością, pracowitością, uczciwością dla dobra mieszkańców naszej Gminy i dla dobra 

całej naszej Gminy. Chciałabym również podziękować mieszkańcom Osiedla Raszyn II, że 

zechcieli obdarzyć mnie swoim zaufaniem, że dzięki ich głosom i dużemu poparciu zdobyłam 

mandat Radnej (...)”.Nadmieniła również, że w sobotę cztery zespoły artystyczne z Gminy 

Raszyn wyjeżdżają na ogólnopolski festiwal zespołów i kabaretów do Domu Kultury Zacisze. 

Ponadto poinformowała, że po przeprowadzonym jesienią remoncie Al. Krakowskiej został 

nadlany asfalt. Obecnie ul. Graniczna jest położona znacznie niżej niż Al. Krakowska i cała 

woda wpływa w tę ulicę (nie spływa do studzienki kanalizacyjne, ponieważ znajduje się ona 

wyżej). Powstaje tam ogromne rozlewisko, piesi nie mogą przejść suchą nogą. Jeżeli takie 

rozlewisko zamarznie, powstanie lodowisko co będzie zagrażało bezpieczeństwu na drodze. 

W związku  z tym zgłosiła wniosek do Wójta o wystąpienie w trybie pilnym do GDDKiA      

o wykonanie naprawy w tym miejscu. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że przygotuje stosowne wystąpienie do GDDKiA z prośbą         

o naprawienie wjazdu w ul. Graniczną. Nadmienił, że wszystkie wjazdy z Al. Krakowskiej    

w ulice gminne należą do GDDKiA. Są to elementy, które powinny być prawidłowo 

wykonane. Urząd Gminy będzie robił wszystko aby nastąpiła poprawa. Ponadto 

poinformował, że zostaną podjęte działania aby wykonać jak najszybciej projekt i przystąpić 

do budowy ul. Granicznej.  

Pan I. Koper poinformował, że w ostatnich dniach dotarła do mieszkańców (miejscowości 

Falenty, Falenty Duże, Falenty Nowe, Dawidy, Dawidy Bankowe, Łady)  informacja z Gminy 

o rozpoczęciu budowy przyłączy kanalizacyjnych, gdzie są wyszczególnione odpowiednie 

ulice w poszczególnych miesiącach. Wśród tych ulic jest ul. Rzemieślnicza. W ulicy tej nie 

ma zaprojektowanej kanalizacji. W związku z tym zapytał czy ta kanalizacja będzie 

wykonana? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że w ul. Rzemieślniczej kanalizacja jest zaprojektowana tylko 

wykonanie tej kanalizacji jest dość trudne, a wręcz niemożliwe. Wynika to stąd, że w wyniku 

wyroku sądowego Gmina Raszyn przestała być właścicielem tej że ulicy i stała się nim osoba 

prywatna, która nie pozwoli na wejście w tę ulicę bez uzyskania odpowiedniego ekwiwalentu. 

W związku  z tym ulica ta została tam wpisana omyłkowo (wynika to prawdopodobnie            

z projektu, a nie z faktycznego wykonania). Projekt kanalizacji w ul. Rzemieślniczej jest 

zrobiony, ponieważ był robiony wówczas kiedy Gmina miała do niej prawo własności, ale to 

prawo utraciła. Trwają rozmowy z właścicielami drogi, póki co nie ma zgody. 

Pan J. Hoffman zapytał kiedy będzie można się podłączyć do kanalizacji w ul. Na Skraju? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że mieszkańcy nie podpisują umów na przyłącza, a to jest 

warunek podłączenia. 

Pan S. Ostrzyżek zapytał jaki procent dziewcząt zostało zaszczepionych przeciwko HPV? 

Wicewójt M. Lechańska poinformował, że plan przewidywał 168 dziewcząt, a zgłosiło się 

145. 

Pan S. Ostrzyżek zapytał jak wygląda sprawa tablic informacyjnych, które miały być 

wykonane jednakowe dla wszystkich sołectw? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że zostaną podjęte działania w celu wykonania jednolitych 

tablic dla sołectw. 

Pan S. Haczkur zapytał z jakiego powodu mieszkańcy Nowych Grocholic nie otrzymali 

Kuriera Raszyńskiego Nr 11? 
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Wójt A. Zaręba poinformował, że nie wie dlaczego. Pan S. Haczkur jest pierwszą osobą, która 

zgłosił taki fakt.  

Pani T. Nowak zapytała czy dotarły do Pana Wójta informacje w sprawie przyspieszenia 

budowy trasy S8? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że nie, poza medialnymi doniesieniami, które nie mają 

żadnego odzwierciedlenia w tych informacjach, które docierają do Gminy w formie 

urzędowej. 

Pani T. Nowak zapytała „(...) czy my jako Radni, jako Urząd Gminy (...), czy nasze działania 

nie mogą zmierzać w tym kierunku żeby mobilizować  GDDKiA w jakiś sposób, żeby 

zwrócić uwagę, że problem istnieje na terenie naszej Gminy (...)”. Może należy ponowić 

pisma, stanowiska w tej sprawie. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że GDDKiA wystąpiła o uzyskanie decyzji środowiskowej, 

trwa proces sądowy odwoławczy. Dużym osiągnięciem Gminy Raszyn będzie zapanowanie 

nad swoimi mieszkańcami, aby nie oprotestowywali tej inwestycji. Nadmienił również, że nic 

nie szkodzi na przeszkodzie aby podjąć inicjatywę w formie odpowiedniego pisma czy też 

Stanowiska Rady dla przyspieszenia tej inwestycji. 

Pani T. Nowak zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa o podjęcie 

inicjatywy w tym temacie. 

Pan R. Sieradzki zadał pytanie odnoście zadania „projekt i budowa ul. Wolskiej”, czy coś stoi 

na przeszkodzie żeby zrealizować to zadanie w całości w tym roku? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że ulica ta jest na etapie projektowym, który prawdopodobnie 

będzie gotowy w pierwszym półroczu i jeśli uda się znaleźć w budżecie w formie przesunięć 

odpowiednie środki, to zadanie będzie możliwe do zrealizowania.    

Pan R. Sieradzki poinformował, że mieszkańcy ul. Wolskiej prosili o wybudowanie 

oświetlenia. Istnieje tam słup, na którym można zamieścić to oświetlenie. W związku z tym 

zapytał czy można to oświetlenie wykonać do końca ulicy (ok. 50 m)? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że jeśli nie będzie wymagany projekt to nie będzie 

najmniejszych problemów żeby to zrealizować. 

Pan R. Sieradzki zapytał kiedy będzie ogłoszony przetarg na remonty dróg? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że prawdopodobnie zostanie przygotowany na przełomie 

stycznia i lutego.  

Pan R. Sieradzki zapytał na jakim etapie jest projekt organizacji ruchu po zachodniej stronie 

Raszyna? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że Powiat Pruszkowski przystąpi do reorganizacji 

skrzyżowania ul. Pruszkowskiej z ul. Godebskiego. Oprócz tego będzie przeprowadzona 

ocena oświetlenia ronda na ul. Pruszkowskiej, jak również likwidacja ogrodzenia hotelu, 

które w znaczny sposób ogranicza widoczność i stwarza zagrożenie. Urząd wystąpił również 

do Powiatu o zgodę na wspólne wykonanie sygnalizacji świetlnej przy Przedszkolu na ul. 

Pruszkowskiej. Ponadto poinformował, że została zmieniona organizacja ruchu na ul. 

Godebskiego w celu ujednolicenia ruchu. 

Pan S. Ostrzyżek odnośnie trasy S8 poinformował, że pod koniec roku 2010 miał okazję 

spotkać się z Panem Piechocińskim i Panem Marszałkiem Struzikiem, których zapytał kiedy 

zostanie zrobiona obwodnica S8. Panowie odpowiedzieli, że sami jesteśmy sobie winni, to 

nasi działacze to zablokowali. Pan S. Ostrzyżek uważa, że pisanie petycji do GDDKiA 

niewiele pomoże. Należy podjąć bardziej radykalne kroki, chociażby blokadę ruchu. 

Nadmienił, również, że Ci Panowie na koniec rozmowy powiedzieli, iż ta inwestycja będzie 

realizowana, podając termin, że pod koniec pierwszego kwartału tego roku będzie ogłoszony 

przetarg na odcinek do Janek. Oczywiście od tamtego czasu mogło to ulec zmianie. 
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Pan D. Marcinkowski zapytał na jakim etapie są prace projektowe dotyczące budowy 

przedszkola przy ul. Lotniczej, Domu Kultury oraz jak wygląda harmonogram prac przy 

rewitalizacji Austerii? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że: 

- odnośnie przedszkola przy ul. Lotniczej – prace nad projektem są dość zaawansowane, ale 

nie ukończone. Nadmienił, że za dwa tygodnie projektant ma przedstawić projekt oraz 

pierwszą wersję wyposażenia. 

- odnośnie budowy Domu Kultury – zostały przedstawione w ramach prac projektowych trzy 

koncepcje budowy Domu Kultury, bardzo zróżnicowane, ale bez możliwości 

kosztorysowych. Żadna z koncepcji nie została zatwierdzona, czyli prace koncepcyjne trwają, 

ale z lekkim wskazaniem na jedną z nich.  

- odnośnie rewitalizacji Austerii – zostały wykonane ekspertyzy, które wynikały z zaleceń 

Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Wyniki tych badań zostaną przedstawione  

Konserwatorowi Zabytków. 

Pani C. Szarek zapytała czy została już rozwiązana umowa z projektantem ul. Rzepichy, jeśli 

tak to kiedy będzie ogłoszony nowy przetarg oraz czy działki te będzie dzielił gminny 

geodeta? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że w dniu dzisiejszym podpisał stosowne dokumenty w celu 

rozwiązania umowy z projektantem. W momencie kiedy zostanie rozwiązana umowa, 

zostanie ogłoszony nowy przetarg. Natomiast sferę podziałową powinien przeprowadzić 

geodeta z Urzędu. 

Pani C. Szarek zapytała czy jest już przygotowany przetarg na projektowanie oświetlenia 

ulic? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że przetarg jest przygotowany, ale jeszcze nie ogłoszony. 

Pani C. Szarek zapytała czy mogą być już zakupione lustra, czy musi być na to przetarg? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że musi być ogłoszony przetarg na zakup luster  oraz innych 

oznaczeń drogowych. 

Pan D. Marcinkowski podziękował Pani Wicewójt M. Lechańskiej za szybką interwencję        

w temacie wandalizmu na Świetlicy w Rybiu. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła 10 minut przerwy. 

 

Wznowienie obrad. 

 

8. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi Podolszyn Nowy    

w Gminie Raszyn – rejon ul. Olszynowej. 

Pan J. Hoffman – Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego i Inwentaryzacji 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani M. Łachniak – p.o. Kierownik Referatu Urbanistyki i Planowania Przestrzennego 

zgłosiła autopoprawkę (dotyczącą nr działki) oraz omówiła projekt uchwały. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 8 za, 4 przeciw, 2 osoby 

wstrzymały się. 

 

9. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XLIX/818/10 rady Gminy Raszyn z dnia  

15 lipca 2010 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, dla części terenów położonych we wsi Rybie                    

w Gminie Raszyn – obszar I, w rejonie ul. Jarząbka i ul. Przygodowej i odstąpienia od 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla tego 

obszaru. 
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Pan J. Hoffman poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani M. Łachniak omówiła projekt uchwały oraz udzieliła wyjaśnień. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 14 za. 

 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Raszyn 

nieruchomości, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 42/10 o powierzchni 264m²              

w obrębie Dawidy Bankowe, położonej przy ul. Szlacheckiej. 

Pan D. Marcinkowski – Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego 

poinformował, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że nabycie przedmiotowej nieruchomości jest niezbędne              

w celu poszerzenia ul. Szlacheckiej, aby w przyszłości można by było wykonać ją                   

w odpowiednich parametrach. 

Pan T. Pawlikowski nadmienił, że ul. Szlachecka obecnie ma ok. 3,5 m szerokości. Przybywa 

mieszkańców, w pobliży znajduje się szkoła, w związku z tym zwiększa się liczba zagrożeń. 

Dzięki zakupowi 264 m
2
 można by było poszerzyć drogę i wybudować w niej chodnik. 

Odbyła się dyskusja nad zasadnością podjęcia w/w uchwały. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i odrzucona głosami – 9 przeciw, 4 za, 1 osoba 

wstrzymała się.  

 

11. Uchwała w sprawie wydawania gazety samorządowej oraz innych publikacji                

i wydawnictw finansowanych przez Gminę Raszyn. 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że podjęcie w/w uchwały da możliwość obiektywnego 

przekazywania treści informacji z wydarzeń odbywających się w Gminie Raszyn. 

Odbyła się dyskusja nad zasadnością podjęcia uchwały. 

Ponadto Pan D. Marcinkowski zgłosił autopoprawkę w § 5 ust. 2. 

Uchwała wraz z autopoprawką została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 10 za,     

1 przeciw, 3 osoby wstrzymały się. 

 

12. Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z Boiska Wielofunkcyjnego   

w Raszynie. 

Pani C. Szarek poinformowała, że Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Współpracy                

z Organizacjami Pozarządowymi pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz                      

z autopoprawkami. 

Pani K. Klimaszewska – Dyrektor GOS udzieliła wszelkich wyjaśnień. 

Uchwała wraz z przyjętymi autopoprawkami została poddana pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie – 14 za. 

 

13. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Pruszkowskiemu 

(wielobranżowy projekt budowlany i wykonawczy dotyczący ulicy Dworkowej) . 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wójt A. Zaręba omówił projekt uchwały oraz udzielił wyjaśnień. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 12 za. 

 

14. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Pruszkowskiemu 

(Projekt kanalizacji deszczowej w ul. Warszawskiej). 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wójt A. Zaręba omówił projekt uchwały oraz udzielił wyjaśnień. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 13 za. 
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15. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pruszkowskiemu. 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że na mocy porozumienia Powiat Pruszkowski wspólnie                

z innymi gminami podejmie kroki w celu wykonania zadania w zakresie postępowania ze 

zwierzętami wolno żyjącymi oraz wężami, żmijami, łabędziami i nietoperzami. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 13 za. 

 

16. Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendanta Stołecznego 

Policji. 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że uchwała ta dotyczy udzielenia pomocy dla Komisariatu 

Policji w Raszynie w formie przekazania środków na wynagrodzenia dla dwóch pracowników 

ds. kancelaryjno-biurowych (sekretarek).  

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 13 za. 

 

17. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Raszyn na rok 2012. 

Pan R. Sieradzki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2012. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 14 za. 

 

18. Uchwała w sprawie przekazania skargi. 

Pani Mecenas E. Zawisza poinformowała, że do Rady Gminy wpłynęła skarga mieszkańców 

wsi Falenty Duże i Laszczki dotycząca, zdaniem skarżących, zaniedbań ze strony Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Raszynie w realizacji programu pomocy dla rodzin 

rolniczych na podstawie rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 26 lipca 2011 r. 

Skarga została przekazana do Rady Gminy przez Zastępcę Dyrektora Wydziału Polityki 

Społecznej działającego z upoważnienia Wojewody Mazowieckiego. 

Mieszkańcy skierowali ją do Wojewody i słusznie postąpili, ponieważ w myśl art. 229 pkt 2 

Kodeksu postępowania administracyjnego wojewoda rozpatruje skargi na działalność 

kierowników gminnych jednostek organizacyjnych w sprawach należących do zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej. Takim zadaniem jest realizacja programu 

pomocy dla rodzin rolniczych na podstawie rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 26 lipca 

2011 r. w sprawie szczegółowych warunków realizacji programu pomocy dla rodzin 

rolniczych, w których gospodarstwach rolnych lub działach specjalnych produkcji rolnej 

powstały szkody spowodowane wystąpieniem w 2011 r. huraganu, deszczu nawalnego lub 

przymrozków wiosennych. Nadmieniła również, że od przekazywania skarg niema skargi do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego (nie ma nad tym żadnej kontroli ze strony sądu 

administracyjnego). 

Pan S. Ostrzyżek zapytał co było przyczyną, że siedem rodzin nie otrzymało tych zasiłków? 

Wicewójt M. Lechańska poinformował, że sprawa jest dogłębnie badana przez audytora,  

siedmiu rolników złożyło protokoły we wrześniu (termin upływał 30 września). W ocenie 

Pani Wicewójt, jeśli Pani Kierownik GOPS przyjęła protokoły powinna poinformować tych  

mieszkańców o konieczności uzupełnienia dokumentacji o brakujące wnioski, bądź nie 

przyjąć tych protokołów i prosić o złożenie pełnej dokumentacji (protokół wraz z wnioskiem). 

Zabrakło więc właściwej informacji ze strony Pani Kierownik GOPS w stosunku do tych 

mieszkańców. Nadmieniła również, że Pani Kierownik twierdzi, że wywiesiła ogłoszenie            

w GOPS, więc powiadomiła poprzez ogłoszenie. Pani Wicewójt uważa, że ustawa o pomocy 

społecznej oraz sama funkcja Pani Kierownik upoważnia ją do tego, żeby w takich trudnych 
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sytuacjach dla mieszkańców wyjść im naprzeciw i poinformować np. telefonicznie o tym, że 

dokumentacja jest niekompletna.  

Pani C. Szarek nadmienił, że do pozostałych osób były wysłane listy polecone informujące     

o konieczności uzupełnienia dokumentacji. 

Ponadto Pani Mecenas udzieliła wszelkich wyjaśnień dotyczących zasadności przekazania 

skargi do wojewody. 

Odbyła się dyskusja na temat skargi w sprawie zaniedbań ze strony Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Raszynie dotyczących realizacji programu pomocy dla rodzin 

rolniczych. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 14 za. 

 

19. Uchwała w sprawie sprostowania oczywistej omyłki w uchwale Rady Gminy Raszyn. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 14 za. 

 

20. Uchwała w sprawie sprostowania omyłki w uchwale Rady Gminy Raszyn. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 13 za. 

 

21. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Raszyn na rok 2012. 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Skarbnik L. Kłos zgłosiła autopoprawki, omówiła projekt uchwały oraz udzieliła 

wyjaśnień. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 7 za, 4 przeciw, 2 osoby 

wstrzymały się. 

W związku z tym, iż nastąpił błąd w liczeniu głosów przystąpiono do reasumpcji głosowania. 

Uchwała została przyjęta głosami – 8 za, 4 przeciw, 2 osoby wstrzymały się. 

 

22. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn. 

Pani Skarbnik zaproponowała zdjęcie z porządku obrad projektu w/w uchwały, ponieważ nie 

musi być podjęta, gdyż nie zmienia się deficyt, kwota długu oraz załącznik dotyczący 

przedsięwzięć. Ustawa mówi o tym, że Rada musi podjąć uchwałę jeżeli zachodzi jedna          

z wymienionych zmian.  

Pani Mecenas poinformowała, że w tej sytuacji musi być przegłosowany wniosek dotyczący 

zmiany porządku obrad, a wnioskodawcą może być również Wójt. 

W związku  z tym, iż projekt tej chwały nie wnosi istotnych zmian Pan S. Ostrzyżek 

zaproponował podjęcie tej uchwały. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 12 za, 2 osoby wstrzymały się. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła 5 minut przerwy. 

 

Wznowienie obrad. 

 

23. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/81/11 Rady Gminy Raszyn z dnia         

19 maja 2011 r. oraz Uchwały Nr II/4/10 Rady Gminy Raszyn z dnia  14 grudnia  2010 r. 

w sprawie utworzenia komisji stałych Rady Gminy Raszyn, ustalenia liczby ich 

członków i składu osobowego. 

Przewodnicząca Rady zapytała dotychczasowych członków Komisji Oświaty, Kultury                

i Dziedzictwa Narodowego czy wrażają zgodę na dalszą pracę w Komisji? 

Pani T. Nowak – wyraziła zgodę. 

Pan S. Ostrzyżek – wyraził zgodę. 

Pan m. Słoma – wyraził zgodę. 
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Przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji. 

Pani T. Nowak zgłosiła kandydaturę Pani M. Makarskiej, która wyraziła zgodę. 

Nie zgłoszono więcej kandydatów do Komisji. 

 

Komisja w składzie: M. Słoma, T. Nowak, S. Ostrzyżek, M. Makarska, została poddana pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 14 za. 

 

Wybór Przewodniczącego w/w komisji. 

Pani A. Matracka zgłosiła kandydaturę Pani M. Makarskiej, która wyraziła zgodę. 

Kandydaturę poddano pod głosowanie i przyjęto jednogłośnie – 14 za. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała dotychczasowych członków Komisji Kultury Fizycznej, 

Sportu i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi czy wrażają zgodę na dalszą pracę           

w Komisji? 

Pan J. Hoffman – wyraził zgodę. 

Pan D. Marcinkowski – wyraził zgodę. 

Pan T. Pawlikowski – wyraził zgodę. 

  

Przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji. 

Pan M. Słoma zgłosił kandydaturę Pana I. Kopra, który wyraził zgodę. 

Nie zgłoszono więcej kandydatów do Komisji. 

 

Komisja w składzie: I. Koper, T. Pawlikowski, D. Marcinkowski, J. Hoffman została poddana 

pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 14 za.   

 

Wybór Przewodniczącego w/w komisji. 

Pan M. Słoma zgłosił kandydaturę Pana I. Kopra, który wyraził zgodę. 

Kandydaturę poddano pod głosowanie i przyjęto jednogłośnie – 14 za. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała dotychczasowych członków Komisji Planowania 

Przestrzennego i Inwentaryzacji czy wrażają zgodę na dalszą pracę w Komisji? 

Pani C. Szarek – wyraziła zgodę. 

Pan K. Wieczorek – wyraził zgodę. 

Pan T. Pawlikowski – wyraził zgodę. 

Pani A. Matracka – wyraziła zgodę. 

Pan J. Hoffman – wyraził zgodę. 

Pani H. Koper – telefonicznie wyraziła zgodę. 

 

Przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji. 

Pan M. Słoma zgłosił kandydaturę Pana I. Kopra, który wyraził zgodę. 

Pani A. Matracka zgłosiła kandydaturę Pani M. Makarskiej, która wyraziła zgodę. 

 

Przystąpiono do głosowania kandydatury Pana I. Kopra, która została przyjęta głosami –              

10 za, 3 osoby wstrzymały się, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu (Pan T. Pawlikowski). 

Pani M. Makarska wycofała swoją kandydaturę. 

Przewodnicząca Rady przyjęła rezygnację Pani M. Makarskiej. 

 

Komisja w składzie: C. Szarek, K. Wieczorek, T. Pawlikowski, J. Hoffman, A. Matracka, H. 

Koper, I. Koper została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 14 za.   
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Wybór Przewodniczącego w/w komisji. 

Pani C. Szarek zgłosiła kandydaturę Pana J. Hoffmana, który wyraził zgodę. 

Kandydaturę poddano pod głosowanie i przyjęto jednogłośnie – 14 za. 

 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 14 za. 

 

24. Sprawy różne. 

Pani M. Makarska zapytała Panią A. Kuran-Kalatę w jaki sposób jest zapewniana opieka 

medyczna dla mieszkańców Raszyna w dni świąteczne? 

Pani A. Kuran-Kalata poinformowała, że opiekę medyczną w dni świąteczne zapewnia 

przychodnia w Piastowie, która wygrała konkurs ogłoszony w tym celu przez NFZ. 

Pani T. Nowak nadmieniła, że NFZ rejon Ochoty podzielił na strefy i Raszyn został 

przydzielony do przychodni w Piastowie, która ma zapewnić opiekę medyczną w dni wolne 

od pracy i opiekę nocną. 

Pani M. Makarska zapytała czy istniałaby możliwość, żeby wystąpić jako Rada, jako Wójt            

z wnioskiem do odpowiedniego organu, który przydziela przychodnie medyczne,                     

o przydzielenie innej przychodni, bliższej. 

Pani A. Kuran-Kalata poinformowała, że przychodnia w Piastowie wygrała konkurs i nie ma 

możliwości zmiany przychodni na ten rok.  

Pani M. Makarska zapytała czy istniałaby taka możliwość na przyszłość? 

Pani A. Kuran-Kalata poinformował, że to zależy od tego ile przychodni złoży swoją ofertę 

do NFZ w celu podpisania kontraktu na następny rok. 

Pani M. Makarska zapytała czy nie było by możliwości zamiany przychodni i umotywowania 

tego tym, że mieszkańcy Raszyna nie mają żadnej komunikacji (zwłaszcza niedziela i noc)        

z Piastowem. 

Pan J. Aranowski poinformował, że korzystał z pomocy przychodni na Ursynowie i nikt nie 

powiedział, że opiekę medyczną w dni świąteczne i noce zapewnia dla Raszyna przychodnia 

w Piastowie. 

Pani A. Kuran-Kalata poinformowała, że przychodnia z Piastowa wygrała konkurs, ale inne 

placówki również mają prawo przyjąć pacjenta z Raszyna. 

Pan K. Choromański zapytał jak wygląda sprawa zakupu tablic informacyjnych dla 

poszczególnych sołectw (była robiona w tym celu lista zapotrzebowania)? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że postara się odnaleźć tę listę i zrealizować zamówienie. 

Pani A. Wolska zapytała czy mostek w Parku Raszyńskim będzie robiony w tym roku? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że musi być ogłoszony przetarg na projekt, uzyskane 

pozwolenie wodno-prawne, więc może być wykonany za rok. 

Pan K. Będkowski (odnośnie uchwały dotyczącej Kuriera Raszyńskiego) poinformował, że 

jest zaskoczony, że nie słyszał o żadnych konsultacjach, i uważa, że została zmarnowana 

pewna szansa dla wypracowania najlepszej formuły. Jest zaskoczony, że jest zawężenie 

zapisu o tym, iż w skład Rady Redakcyjnej wchodzą osoby z Rady Gminy. Ponadto zapytał 

czy projekt tej uchwały był konsultowany z prawnikiem? 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że opinia prawna została zasięgnięta u Pani Mecenas 

Biura Prawnego Urzędu Gminy. Nadmienił również, że jeśli będzie taka potrzeba to można 

dokonać zmiany uchwały. 

 

25. Komunikaty Przewodniczącej Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady odczytała dwa pisma, które wpłynęły do Przewodniczącej Rady 

Gminy. 

1. pismo Komitetów Wyborczych dotyczące przeprowadzonych w dniu 15 stycznia  

2012 r. wyborów uzupełniających do Rady Gminy. 
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2. pismo w sprawie skargi Klubu Radnych „Jedność Gminy” na zachowanie Radnego        

S. Ostrzyżka w trakcie sesji budżetowej. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że Przewodnicząca powinna być na straży prawa i jeżeli 

pismo nie zachowuje prawnych uwarunkowań, a prawo nie dopuszcza czegoś takiego jak 

skarga na zachowanie radnego to Przewodnicząca nie powinna brać go pod uwagę. Nadmienił 

również, że poprosił radcę prawnego o wydanie stosownej opinii i przekazanie 

Przewodniczącej. W związku  z tym zwrócił się do Przewodniczącej z prośbą o odczytanie tej 

opinii. 

Wójt A. Zaręba ustosunkował się również do pisma Komitetów Wyborczych informując, że 

pismo takie powinno trafić do Komisarza Wyborczego i w ramach ordynacji wyborczej oraz 

wszelkich rozporządzeń powinno zostać rozpatrzone. Pisanie takiego pisma i odczytywanie 

jego publicznie bez możliwości ustosunkowania się drugiej strony (jakiegoś rzekomego 

urzędnika) jest po prostu oszczerstwem. 

Przewodnicząca Rady odczytała opinię prawną dotyczącą skargi na radnego S. Ostrzyżka,           

z której wynika, iż skarga ta nie ma oparcia w jakichkolwiek przepisach prawnych. 

Pan S. Ostrzyżek powiedział „(...) nie bardzo rozumiem w czym ja mogłem tutaj uchybić 

prawu, przecież to nie ja zdecydowałem, że dyskusja została zamknięta, ja złożyłem tylko 

wniosek, do którego miałem prawo. Rada zdecydowała. (...) zapewniam Panią, że od tego 

momentu zrobię wszystko, żeby  w tym miejscu gdzie Pani siedzi siedział ktoś bardziej 

obiektywny”. 

Następnie odbyła się dyskusja na temat przeprowadzonych wyborów uzupełniających w dniu 

15 stycznia br. 

Po zakończeniu dyskusji Pan M. Kucharski – Sekretarz Gminy oświadczył, że nie dzwonił do 

nikogo z Obwodowej Komisji Wyborczej. 

Ponadto Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna sesja planowana jest na 23 lutego 

oraz w dniu 8 lutego odbędzie się szkolenie w sprawie nowelizacji ustawy o gospodarowaniu 

odpadami. 

 

26. Zamknięcie obrad. 

W związku ze zrealizowanym porządkiem obrad Przewodnicząca Rady C. Szarek o godz. 

20.30 zamknęła obrady XVIII Sesji Rady Gminy. 

 

 

Protokołowała:      Przewodnicząca Rady 

 

Katarzyna Zyskowska                    Celina Szarek 

 

 


